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Despite increased economic opportunities for women, sexual commerce has not only
thrived in the Western world, it has diversified along technological, spatial, and social
lines. For example, contemporary sex workers often meet their clinets through the
Internet, offering new kinds of encounters that are a far cry from the quick and
impersonal contacts that we normally associate with prostitution. For "Temporarily
Yours", sociologist Elizabeth Bernstein walked the streets and went behind closed
doors, interviewing sex workers, their clients, and the government officials who
regulate the business. Along the way, she discovered a significant transformation that
is occurring in the urban sex trade. Many middle-class johns are now seeking to fulfill
fantasies of intimacy and affection - to purchase an authentic interaction that is
gratifying emotionally, not just physically. Drawing on innovative research in San
Francisco, Stockholm, and Amsterdam, Bernstein paints a provocative picture of the
current state of global sexual commerce and its relationship to a burgeoning
consumer culture.
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评论

KY的书评写的很好，已经把我想总结的概括全面了，此书着实是为数不多能够扎实做
好理论的民族志研究，并不局限于单一案例，而能将early modern, modern-industrial,
late
capitalism三个时期对于性欲、性交易、政府干预、管制体系进行区分，其中城市管理
政策、消费主义认知、性解放等各种历史、政治、经济、文化因素都推动了性产业的地
域分散和性工作者的职业化。希望能有更多细节提及旧金山硅谷一带“情感服务型”需
求的描写。Chris
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书评

这本书真是写得极好。主线是把旧金山性商业的转变，但神奇之处在于它被放在urban
gentrification（代表国家与警察），经济、阶级、新旧小资阶级趣味和科技（代表社会
）以及嫖客和妓女的互动与情感（代表人际互动和自我认知）三条相互交叉的线索中去
描述。具体内容上对中...  

-----------------------------
1. 后工业时代的性交易 1.1经济，亲密关系(亲属范式)和性的变迁
通过详细论述货币与性别之间在身体和主体的“微观”层面上的关系，从而更广泛地揭
示经济与欲望之间的关系。我认为，自20世纪70年代以来发生的资本主义生产和投资
的全球重组，产生了比大多数经济社会学家考虑的更...  
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